
RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

Referat af Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde 
onsdag den 26. februar 2025 kl. 17.15 – 19:45  

 
 

Forældrerepræsentanter:  

Jens-Halvor Zoffmann, Yasir Waled Haskim Al-Geilany, Rasmus Fabricius Grasø, Bjarne Sander Andersen, 

Morten H. Andersen, Kasper Dam Schultz 

Afbud: Stine Grangaard 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Mikki Bast, Tina Louise Sørensen 

 

Elevrepræsentanter:   

Emilie Romby 

Afbud: Solveig Tokkesdal Buhr 

 

Ledelsesrepræsentanter:   

Niels Bille, Henrik Rasmussen 

 

Børne og Skoleudvalget: 

Anette Rachiltz 

 

Repræsentant fra skolens støtteforening deltager under sag. nr. 1  

 

Bilag:  Timefordelingsplan (bilag 1) 

Tilrette forslag til forretningsorden (bilag 2) 

    

 

1. Sag nr. 01.02.25 Skolens støtteforening, O. D. evt. B. kl. 17.15-17.30   

Helle fortalte om skolens Støtteforening, herunder forbindelse/samarbejde med skolen/bestyrelsen.  

Helle orienterede også om Støtteforeningens genstart, da den har været noget usynlig. Støtteforeningens 

oplysninger er blevet opdateret og kan ses på skolens hjemmeside. 

Der kan ansøges til Støtteforeningen af lærer og forældre. 

      De fleste af støtteforeningens midler kommer fra skolens åbent hus arrangementet, hvor støtteforeningen     

igen i år som tidligere år vil stå for bod med salg af diverse. 

      Loppemarked er et nyt tiltag, som bliver afholdt til efteråret. 
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2. Sag nr. 02.02.25 Kort nyt, O. kl. 17.30-17.45   

 

Elevrådet:  

Det store elevråd har møde på fredag. 

Det store elevråd deltager i demokratidag midt i marts som afholdes af fælleselevrådet. 

Det lille elevråd har opstartet udlånskasse i mandags, og det virker til at blive en succes. 

Flot fremlæggelse af fælleselevrådet ved sammen om skolen, særligt vores to elevrepræsentanter fik            

stor ros af Bjarne fra skolebestyrelsen, som også deltog ved sammen om skolen.   

 

 

Formand:  

 

SFO:  

Pædagogerne venter spændt på, hvor de skal være til næste år. 

Pædagogerne har kunnet komme med ønsker, om hvor de kunne tænke sig at være, og hvilke 

opgaver de kunne se sig selv i for kommende skoleår. 

 

Undervisningen:  

 

Kommunalbestyrelsen – Anette:  

Vikarforbruget på skoleområdet har været på dagsorden i skoleudvalget, som de vil arbejde videre 

på. Sammen om skolen vedr. trivsel var der fokus på kontinuerlighed af personale i forhold til 

børnenes undervisning 

 

Der er også fokus på et hårdt klima/arbejdsmiljø i indskolingen. 

 

Udvalg:  

 

Skoleledelsen:  

Skolen fik sendt Tempo godt afsted mod MGP med et arrangement i hallen før vinterferien. Der var 

et forældrebåret MGP arrangement i hallen på selve MGP aftenen, ligesom der var fejring af Tempo, 

som vandt børne MGP, om mandagen hvor skolen tog i mod dem med en kæmpe flagallé. 

 

Skærm politikprincippet for undervisningsdelen er sendt ud til forældrene. Som forslået på sidste SB 

møde har SFO’en udarbejdet en selvstændig del, der kommer ud om ca. en uge fra dagsdato. Det skal 

lige forbi personalet. 

Temamødet rykket fra den 20. til den 18. marts. 

Første fagfordelingsmøde for lærerne er på onsdag. 

Den ledige lærerstilling er blevet besat af en af skolens tidligere lærer, Emma. 

Tre 5. klasser bliver sendt til Lønstrup her i foråret. 

MusikUnik bliver tilbudt vores 3. klasser i musikundervisningen. Det koster kr. 250.00.  

De elever som ønsker det, har mulighed for at fortsætte gratis på musikskolen. 

Høringen omkring ferie/fridage er sat det sidste punktum. 

Der laves en ny struktur i forhold til  pædagogisk ledelse på SFO, så der bliver en pædagog med 

administrationstid (afd. leder) På SFOII, og Mick som Souschef bliver afd. leder på SFOI i forhold 

til den daglige pædagogiske ledelse og drift. 



RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

 

3. Sag nr. 03.02.25 Skolens økonomi: Orientering om regnskabsåret 2024, O., samt skolens budget 

for 2025, O. B.   kl. 17.45-18.10 ved ledelsen – Anni, administrativ leder 

Anni gjorde rede for skolens (undervisning-SFO) overskud for 2024 samt fremlagde budget for 2025, 

med opbygning af nye konti. Stor ros til Anni for fremlæggelsen. Budgettet er blevet godkendt. 

 

4. Sag nr. 04.02.25 Orientering om Kvalitetsprogrammet (ny vedtaget skoleaftale på 

folkeskoleområdet) O. D. ved ledelsen kl. 18.10-18.25 

33 initiativer. 

15 initiativer vedr. frisættelse af folkeskolen og mere indflydelse til skolebestyrelserne. 

08 initiativer vedr. mere praktisk undervisning og valgfrihed til de ældste elever. 

10 initiativer vedr. ro og rammer- nødvendigt for nogle, godt for alle. 

Der er særligt fremhævelse af 4 punkter under frisættelsen af folkeskolen og mere indflydelse til 

skolebestyrelserne, og 4 punkter under mere praktisk undervisning og valgfrihed til de ældste elever, 

samt 2 punkter under ro og rammer – nødvendig for nogle, godt for alle. 

 

            Frisættelse af folkeskolen og mere indflydelse til skolebestyrelsen. 

• Fornyelse og slankning af folkeskolens læreplaner. 

• Frihed til kortere skoledage og afskaffelse af understøttende undervisning. 

• Ret til at Skolebestyrelsen deltager i skoleudviklingssamtalen. 

• Kompetenceudvikling målrettet skolebestyrelse. 

 

            Mere praktisk undervisning og valgfrihed til de ældste elever. 

• Juniormesterlære i udskolingen (kommunalt projekt omkring ungdomsskolen og Hendriksholms 

skole, som har nogle faglokaler. Der er faste lærer tilknyttet. 

• Flere praktiske fag. 

• Ny timefordelingsplan. 

• Lette prøvetrykket (fra 8 prøver til 6 prøver - kun 1 udtræksfag i stedet for 2) 

 

Ro-Rammer 

• Styrket indsats for de mest udfordrede elever i matematik og dansk. 

• Kompetenceudvikling: socialpædagoggik klasseledelse m.v. 

 

            Timebank 

• Hjerterum: ansættelse af en ekstra ressourcepædagog 0.-2. klasse. 

• Årgangspædagog 5. & 6. årgang 2 lektioner pr. klasse pr. årgang. 

• Holdtimer (dansk/matematik) på 7.-9. årgang. 

 

 

5. Sag nr. 04.01.25 Timefordelingsplan 25/26. O. B. ved ledelsen kl. 18.30-18.45 Bilag 1 

 

Niels orienterede om den nye timefordelingsplan, hvor børnene får færre timer.  

Skolen overholder minimumtimetal i dansk, matematik og historie, og de vejledende timetal for de andre 

fag som kommer fra centralt hold.  
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Nogle af ændringerne i timefordelingsplanen. 

Engelsk udgår på 1. klassetrin. 

Der vil først være tysk fra 6. klasse. 

      7-8-9. klassetrin har før haft 3 idrætstimer pr. uge, og fremadrettet får de 2 timer pr uge. 

 

      Bestyrelsen debatterede de forskellige ændringer. 

        

 Skolebestyrelsen har nikket ja til skolens timefordelingsplan, og Niels sender et link ud i forhold til         

regler for timefordelingsplanen. 

 

      

6. Sag nr. 05.01.25 Forretningsorden for skolebestyrelsen på Rødovre Skole D. B. ved Stine kl. 18.45-

19.00 

Bestyrelsen godkendte §21 stk. 4. Det skete ved afstemning, hvor kun en stemte i mod (Bjarne) 

 

7. Sag nr. 06.01.25 Skolebestyrelsens rolle ved Åbenthus-arrangement torsdag d. 10. april, herunder 

årsberetning D. B. ved formand kl. 19.00-19.20 

Jens-Halvor udarbejder skolebestyrelsens årsberetning ud fra samme koncept som sidste år, og 

skolebestyrelsens rolle vil også være den samme som sidste år. 

 

8. Sag nr. 07.01.25 tilbagemelding vedr. udskolingen Stine og Kasper Evt. kl. 19.20-19.30 

 Der var meget få tilbagemeldinger på spørgerundersøgelsen vedr. udskolingen. Der var 5   

tilbagemeldinger, 4 der fraflytter skolen og 1 der bliver på skolen. 

      Der var en kort debat vedrørende tilbagemeldingerne, og der bliver arbejdet videre med tilbage-

meldingerne på et temamøde i maj. 

 

 

9. Sag nr. 07.01.25 Evt. kl. 19.30-19.40 

 

Skolebestyrelsesmødet flyttes næste gang til den 18. marts, hvor der er temamøde bagefter.  

Lya retter til i kalenderen 

 

7. Sag nr. 07.01.25 Lukket punkt kl. 19.40-19.45 

 
 

Med venlig hilsen  

Skolebestyrelsesformand  

Jens-Halvor Zoffmann 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøde:  

18. marts 2025 – hvor der vil være temamøde bagefter for kommunens skolebestyrelser 

 


